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            OBEC  RADOŠOVCE 
Obecný úrad 188, 908 63 Radošovce 

 

 

Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva  v Radošovciach, 

konaného dňa 30. júna  2016 o 19.00 hod. v Kultúrnom dome v  Radošovciach 

 

Predsedajúci :  Ing. Vladimír Kočárik, starosta obce 

 

Prítomní poslanci: Bc. Juraj Mikula 

                    Martin Molent  

                                      Mgr. Pavol Špetta     

        Mgr. Viktor Gréč  

  Ing. Ján Kall 

  Silvia Lukovičová 

JUDr. Ján Pekar 

   

Prizvaná kontrolórka obce: Mgr. Eva Volková   

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Prerokovanie Záverečného účtu obce za rok 2015                                                                                                                                 

4. Prerokovanie Auditu za rok 2015 

5. Schválenie Všeobecne záväzného nariadenia č. 3/2016 o nakladaní s komunálnymi 

a drobnými stavebnými odpadmi na území obce 

6. Žiadosti občanov 

7. Rôzne 

8. Diskusia 

9. Záver 
              

K BODU 1 : Otvorenie zasadnutia 

Zasadanie Obecného zastupiteľstva otvoril  a viedol Ing. Vladimír Kočárik, starosta obce Radošovce, 

skonštatoval, že je prítomných 7 poslancov, čo je nadpolovičná väčšina poslancov a preto je Obecné 

zastupiteľstvo uznášaniaschopné.  

 

a) Schválenie overovateľov zápisnice  
Starosta navrhol za overovateľov zápisnice poslancov Bc.  Juraja Mikulu, Ing.  Jána Kalla, za 

zapisovateľku určil  p. Veroniku Šrámkovú. 

 

Uznesením č.  159/2016 boli za overovateľov zápisnice schválení  Bc. Juraj Mikula a Ing. Ján Kall.  

 

Za: 5  

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 2 /Bc. Juraj Mikula, Ing. Ján Kall/ 

Uznesenie bolo schválené. 
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b) Schválenie programu 

Starosta prečítal navrhovaný program.  

 

Uznesením č. 160/2016 bol schválený navrhovaný program: 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Prerokovanie Záverečného účtu obce za rok 2015                                                                                                                                 

4. Prerokovanie Auditu za rok 2015 

5. Schválenie Všeobecne záväzného nariadenia č. 3/2016 o nakladaní s komunálnymi         

a drobnými stavebnými odpadmi na území obce 

6. Žiadosti občanov 

7. Rôzne 

8. Diskusia 

9. Záver 
 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Starosta informoval prítomných poslancov, že poslanec Ing. arch. Tomáš Huliman,  listom 

doručeným na OÚ dňa 22.4.2016, oznámil ukončenie mandátu poslanca Obecného zastupiteľstva 

v Radošovciach a členstva v komisiách. Informoval tiež, že v doplňujúcich voľbách, ktoré boli 

stanovené na termín 5.11.2016, sa budú voliť dvaja poslanci. 

Ďalej prečítal oznámenie Bc. Ivety Matúšovej, ktorá dňa 29.6.2016 doručila na OÚ oznámenie 

o ukončení členstva vo Finančnej komisii, bytovej, pre správu majetku obce, obchodu a služieb.                                                           

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie.  

 

K BODU  2 : Kontrola plnenia uznesení – predložil starosta. 

- Odstraňovanie následkov povodní – starosta poďakoval občanom, ktorí sa podieľali na 

odstraňovaní následkov povodní, dobrovoľným hasičom z Radošoviec a okolia. 

- Odhalenie pamätnej tabule Dr. Ľudmily Pajdušákovej – starosta poďakoval všetkým, ktorí sa 

podieľali na organizácii odhaľovania pamätnej tabule Dr. Ľudmily Pajdušákovej. Bc. Juraj 

Mikula sa k poďakovaniu pripojil v mene poslancov. 

- Výmena podlahy, obloženia stien a cvičebného náradia v telocvični ZŠ Radošovce – 

z prostriedkov získaných prostredníctvom výzvy Ministerstva školstva, vedy, výskumu 

a športu SR bolo pridelených 8000,- € na výmenu podlahy a obloženia a 23000,- € na cvičebné 

náradie. Spoluúčasť na financovaní rekonštrukcie z prostriedkov obce, bude predmetom 

rokovania o zmene rozpočtu.  

- Udržiavacie práce v KD – bolo uskutočnené lakovanie parkiet v sále, bola vykonaná výmena 

okien v sále a svadobke KD. V priebehu nasledujúcich mesiacov bude pokračovať 

výmena okien v ostatných priestoroch KD, p. Martin Molent pripomenul doriešenie 

zatemnenia okien.  

- Kolaudácia prepojenia vodovodu Holíč - Senica – čaká sa na právoplatné rozhodnutie, budúci 

mesiac bude dokončená kolaudácia zvyšku vodovodu a bude nasledovať jednanie s BVS 

o pripojení. 

- Projekt zberné dvory – žiadosť bola podaná Združením obcí Viesky, na základe ktorého 

žiadame stroje a technické vybavenie na zber a úpravu odpadov. Odložili sme nákup traktora 
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z obecných prostriedkov s tým, že ak projekt nevyjde, bude traktor zakúpený z rozpočtu obce 

tak, ako bolo schválené OZ.  

 

K BODU 3 : Prerokovanie Záverečného účtu obce za rok 2015  - predložil starosta  a vyzval 

poslancov k pripomienkovaniu.  

Bc. Juraj Mikula navrhol schváliť Záverečný účet s výhradou o nedostatkoch v inventarizácii, ktorá 

bude prerokovaná v bode Rôzne. Ing. Ján Kall navrhol prerokovať Záverečný účet a neschváliť ho. 

JUDr. Ján Pekar povedal, že buď bude schválený záverečný účet v plnom znení alebo bude 

predložený na schválenie až po odstránení nedostatkov v inventarizácii.                                                                   

 

Návrh Uznesenia: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Záverečný účet obce za rok 2015 s výhradou 

o nedostatkoch v inventarizácii. 

 

Za: 2 /Bc. Juraj Mikula, p. Martin Molent/ 

Proti: 5 

Zdržal sa hlasovania: 0 

Uznesenie nebolo schválené. 

 

Uznesením č. 161/2016 Obec Radošovce schvaľuje, že Záverečný účet obce za rok 2015 bol 

prerokovaný a bude predložený na schválenie po odstránení výhrady o nedostatkoch v inventarizácii.  

 

Za: 6  

Proti: 0  

Zdržal sa hlasovania: 1 /Bc. Juraj Mikula/ 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Uznesením č. 162/2016 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie prebytku rozpočtového 

hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo výške 89 629,42 €. 

 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 1 /Bc. Juraj Mikula/ 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K BODU 4 : Prerokovanie Auditu za rok 2015 – predložil starosta 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie.  

 

K BODU 5: Schválenie Všeobecne záväzného nariadenia č. 3/2016 o nakladaní s      

komunálnymi a drobnými stavebnými odpadmi na území obce – predložil starosta a vyzval 

poslancov k pripomienkovaniu. Bc. Juraj Mikula navrhol doplniť do článku XX čas otvorenia 

zberného dvora, zatiaľ len cez pracovné dni. Ing. Ján Kall pripomenul, že od 1.7.2016 má obec 

zamestnávať pracovníka, ktorý bude odoberať stavebný odpad /nie je doriešené/. Mgr. Pavol Špetta 

a Mgr.Viktor Gréč nesúhlasili s návrhom Bc. Juraja Mikulu a uviedli, že prevádzkové hodiny 

zberného dvora môžu byť upravené prevádzkovým poriadkom, aby sa pri každej zmene /napr. z 

dôvodu pružnosti v mesiacoch, kedy je zberný dvor viac vyťažený/, nemuselo upravovať VZN. Bc. 

Juraj Mikula navrhol, aby OZ požiadalo OÚ o vypracovanie prevádzkového poriadku zberného 

dvora.  

 

Uznesením č. 163/2016 Obec Radošovce schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie č. 3/2016 

o nakladaní s komunálnymi a drobnými stavebnými odpadmi na území obce.  
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Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 1 /Ing. Ján Kall/ 

Uznesenie bolo schválené. 

 

BOD 6: Žiadosti občanov 

 

a) Žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy pre Ján Sukupčák – byt č. 9, Monika 

Ivánková - byt č. 14 v dome súp. č. 288 a Mgr. Katarína Skačanová - byt č. 6, Mária Vaculková 

– byt č. 10 v dome súp. č. 144, Marian Zaňát - schválenie pridelenia bytu č. 15 v dome č. 288  – 

predložil starosta 

 

Uznesením č. 164/2016 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje predĺženie nájomnej zmluvy pre Ján 

Sukupčák – byt č. 9, Monika Ivánková - byt č. 14 v dome súp. č. 288 a Mgr. Katarína Skačanová - 

byt č. 6, Mária Vaculková – byt č. 10 v dome súp. č. 144 a schvaľuje pridelenie bytu č. 15 v dome 

súp. č. 288 pre Marian Zaňát. 

 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

b) Caletková Veronika – schválenie Dodatku č. 2 k Zmluve o nájme zo dňa 27.1.2014 

– zmena doby trvania nájmu na dobu neurčitú – predložil starosta 

 

Uznesením č. 165/2016 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje uzatvorenie Dodatku č. 2 k Zmluve o nájme 

zo dňa 27.1.2016, so zmenou doby trvania nájmu na dobu neurčitú.  

 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

c) Nájomníci bytov v bytovom dome súp. č. 288 – vymaľovanie schodišťa, spol. 

priestorov a pivnice v dome – predložil starosta 

Stanovisko Komisie výstavby, rozvoja územného plánovania a životného prostredia – Ing. Ján Kall, 

predseda – odporúča schválenie žiadosti a financovanie prác z fondu opráv.  

 

Uznesením č. 166/2016 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje vymaľovanie schodišťa, spoločných 

priestorov a pivnice v dome súp. č. 288, v zmysle žiadosti.  

 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

d) Mešťánková Anna, nájomníčka bytu č. 2 v dome súp. č. 144 – žiadosť o 

opravu/výmenu okien – predložil starosta 

Stanovisko Komisie výstavby, rozvoja územného plánovania a životného prostredia – Ing. Ján Kall, 

predseda – odporúča výmenu okien v byte č. 2 a odporúča kontrolu stavu okien v byte č. 1 

a uskutočniť výmenu v obidvoch bytoch.  
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Uznesením č. 167/2016 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje výmenu okien v byte č. 2 v dome súp. č. 

144. 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

e) Jozef a Zuzana Mikuloví – žiadosť o vybudovanie komunikácie k rodinnému 

domu – predložil starosta 

Stanovisko Komisie výstavby, rozvoja územného plánovania a životného prostredia – Ing. Ján Kall, 

predseda – odporúča schválenie žiadosti s podmienkou, že cena neprekročí predložený rozpočet 

1125,- € o viac ako 10%. 

 

Uznesením č. 168/2016 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť o vybudovanie komunikácie 

k rodinnému domu v zmysle žiadosti s podmienkou, že cena neprekročí predložený rozpočet 1125,- 

€ o viac ako 10%. 

 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

f) Ivana Kudláčová, Ján Štepanovský, Miroslava Černeková – nebytové priestory 

v dome súp. č. 288 – žiadosť o predĺženie dodatku /zníženie nájmu od 1.7.2016/ - predložil 

starosta 

Stanovisko finančnej komisie, bytovej, pre správu majetku obce, obchodu a služieb – Mgr. Pavol 

Špetta, predseda – komisia odporúča zníženie nájmu na obdobie jedného roka.  

 

Uznesením č. 169/2016 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zníženie mesačného nájomného vo výške 

1,50 €/m2 na dobu určitú a to od 1.7.2016 do 30.6.2017 

 

Za: 6 

Proti: 1 /Ing. Ján Kall/ 

Zdržal sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

BOD 7: Rôzne 

 

a) Úprava rozpočtu ZŠ – predložil starosta 

 

Uznesením č. 170/2016 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje úpravu rozpočtu za rok 2016 vrátane 

programov a podprogramov   v zmysle ustanovenia § 14 ods. 2 písm. a zákona č.583/2004 Z. z. o 

rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších  predpisov, v nasledovnom členení: 

 

 

III. zmena rozpočtu pôvodný rozpočet r. 2016

Spolu bežné výdavky 388 750,00                               389 000,00                                

Školstvo spolu výdavky 690 250,00                               682 000,00                                

Spolu kapitálové výdavky 476 500,00                               484 500,00                                

Finančné operácie výdavkové 18 000,00                                  18 000,00                                   

Výdavky spolu 1 573 500,00            1 573 500,00
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Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

b) Zmena platu starostu – predložil starosta 

Stanovisko finančnej komisie, bytovej, pre správu majetku obce, obchodu a služieb – Mgr. Pavol 

Špetta, predseda – komisia navrhuje schválenie platu starostu vo výške 1 749,- €, s 15%-ným 

príplatkom. Pán Martin Molent vyjadril názor, že bude hlasovať proti a zdôraznil, že v tom nie sú  

osobné dôvody, ale má výhrady k časti práce p. starostu, kedy podľa neho veci, na ktorých riešenie 

má starosta dosah, trvajú zbytočne dlho.  

 

Uznesením č. 171/2016 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zvýšenie platu starostu vo výške 15% 

mesačne. 

 

Za: 4 

Proti: 3 /Bc. Juraj Mikula, Ing. Ján Kall, p. Martin Molent/ 

Zdržal sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené 

 

c) Zmluva o zriadení vecného bremena medzi Obcou Radošovce a BVS a.s. – 

predložil starosta 

Stanovisko finančnej komisie, bytovej, pre správu majetku obce, obchodu a služieb – Mgr. Pavol 

Špetta, predseda – odporúča schválenie zmluvy.  

 

Uznesením č. 172/2016 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného 

bremena medzi Obcou Radošovce a BVS a.s. 

 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

d) Riešenie odvodňovacieho kanálu pre dom súp. č. 288 a objekt Coop Jednota súp. 

č. 281 – predložil starosta 

Stanovisko Komisie výstavby, rozvoja územného plánovania a životného prostredia – Ing. Ján Kall, 

predseda – komisia navrhuje predĺžiť chodník nad vjazdom k bytovému domu súp. č. 288 /starosta 

zabezpečí vyjadrenie OÚ, odbor cestnej dopravy a pozemných komunikácií/, v spolupráci s Coop 

Jednota vybudovať odvodňovací kanál s vyústením do priekopy na ulici. Po dohode s p. Tokošovou 

tento viesť okrajom jej pozemku. V prípade, že vlastníčka pozemku nebude súhlasiť, bude kanál 

smerovaný cez pozemok Coop Jednota. Komisia navrhuje OZ rokovať s vedením Coop Jednota 

o finančnom podiele na uvedenej stavbe. 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie. 

 

e) Plán zasadnutí OZ na nasledujúci polrok 2016 – predložil starosta 

 

31.8., 27.10., 1.12. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie. 
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Ing. Ján Kall pripomienkoval v súvislosti so záplavami – jednať so zástupcom RD Radošovce o 

možnosti, aby boli okolité plochy prináležiace priamo k obci zasiate husto siatymi plodinami. 

V súvislosti so záplavami upozornili p. Silvia Lukovičová a Bc. Juraj Mikula, že v časti od dielní 

Kovovvýroba - Jozef Šimek smerom k ulici „Hoštáky“ je treba obnoviť funkčnosť kanálov. Pán 

Martin Molent taktiež navrhol, aby sa v časti Vieska na spodnej ulici vykopal žľab, ktorý by zviedol 

časť vody, v prípade opakovaných prívalových dažďov, mimo ulice.  

 

f) Správa inventarizačnej komisie – starosta vyzval predsedu inventarizačnej komisie 

p. Ľubomíra Petrova k predloženiu správy. Pán Ľubomír Petrov správu prečítal a vysvetlil 

pripomienky inventarizačnej komisie a navrhol spôsob riešenia nedostatkov v účtovaní, evidencii 

a odpisovaní majetku. Vyzval OZ k prijatiu VZN obce, ktoré by upravovalo spôsob evidovania, 

účtovania a odpisovania majetku a ktoré by nahradilo doteraz planý vnútorný predpis, v zmysle 

ktorého nie je pri účtovaní postupované. Kontrolórka Mgr. Eva Volková oponovala, že riešenie 

prijatím nového VZN nie je správne. Bc. Juraj Mikula vyjadril súhlas, ako člen inventarizačnej 

komisie, s prijatím nového VZN, ale navrhol riešenie, aby zasadla inventarizačná komisia spolu 

s finančnou komisiou a bol vypracovaný nový vnútorný predpis. JUDr. Ján Pekar vysvetlil, že medzi 

VZN a vnútorným predpisom nie je žiadny zásadný rozdiel. To, že sa podľa vnútorného predpisu 

neriadila účtovníčka, je iný problém, ktorý by sa mal vyriešiť dohodou a diskusiou inventarizačnej 

komisie s účtovníčkou. Mgr. Pavol Špetta navrhol, aby sa našla firma, ktorá vykoná inventarizáciu 

a podľa nej sa bude ďalej účtovať. JUDr. Ján Pekar navrhol, aby sa správa inventarizačnej komisie 

zobrala na vedomie a požiadala sa auditorka o vyjadrenie k predloženej správe. Poslanci OZ sa 

zhodli, že inventarizáciu treba dorobiť a starosta navrhol, že sa stretne inventarizačná komisia, 

kontrolórka obce a účtovníčka, aby sa dohodol spôsob a termín vykonania inventarizácie. Termín 

stretnutia bol po dohode stanovený na štvrtok 7.7.2016 o 16.00 hod.  

 

BOD 8: Diskusia 

 

Pán Martin Molent vyzval stavebnú komisiu a starostu, aby sa riešil problém p. Tibora Prokeša, ktorý 

sa cez susedný pozemok p. Kelényho nemôže dostať na svoj pozemok k rodinnému domu vo Vieske. 

Ing. Ján Kall sa opýtal, kto prevádzkuje detské ihrisko pri ZŠ – hrozí pokuta za nevymenený piesok, 

pozemok je bez oplotenia a upozornil tiež na nutnosť údržby rozbitých častí preliezok a neporiadok 

po zbytku mája. Upozornil na  parkovanie áut na chodníkoch v časti obce „Na konci“ /od mosta 

vyššie/, ktoré potom nie sú priechodné pre chodcov.  Navrhol, aby sa obyvateľom, ktorých sa to týka, 

ponúkla možnosť poskytnutia materiálu na vybudovanie parkovacej plochy v predzáhradkách. Ing. 

Ján Kall sa ďalej pýtal, za čo bola vykonaná úhrada faktúry vo výške 7000,- Združeniu obcí Viesky, 

starosta vysvetlil, že to je ročný poplatok člena združenia. Ďalej sa opýtal kontrolórky Mgr. Evy 

Volkovej na spotreby motorových vozidiel, kontrolórka mu prečítala výsledky kontroly spotreby 

motorových vozidiel a kosačiek. Informoval sa tiež na stav vykúpených pozemkov vo Vieske, 

starosta odpovedal, že ešte nie sú všetky pozemky vykúpené. Upozornil tiež na stále nevyznačený 

prechod pre chodcov v časti od bytovky súp. č. 288 ku kostolu a žiadal starostu, aby do konca letných 

prázdnin zabezpečil jeho vyznačenie. Pani Silvia Lukovičová sa opýtala, ako sa rieši autobusová 

zástavka na pozemku „U Honzov“, starosta odpovedal, že ešte neboli vykonané všetky rokovania. 

Ing. Ján Kall sa vrátil k oploteniu areálu ZŠ a priekopám okolo areálu školy, ktoré nie sú vyčistené. 

Odporúčil oplotiť a uzatvoriť areál ZŠ bránou, prerobiť mostíky a rozšíriť koryto priekop. Bc. Juraj 

Mikula pripomenul, že po kosení by sa malo zametať, alebo aspoň ofukovať zeleň z betónových 

plôch, tiež pripomenul vrátenie roštov na spodnej ulici vo Vieske. Ďalej sa pýtal, ako sa riešil spor 

medzi p. Radoslavom Otepkom a p. Petrom Szabom, ktorý bol predložený na minulom zasadnutí OZ. 

Starosta ho informoval, že bol zvolaný ŠSD na stavbu mostíka, na základe ktorého bol p. Peter Szabo 

vyzvaný k predloženiu relevantných dokladov k legalizácii stavby /vydaniu dodatočného stavebného 

povolenia/. K druhej sťažnosti, ktorá sa týkala parkovania návesu kamióna v obytnej zóne uviedol, 

že vlastník návesu p. Peter Szabo bol obcou vyzvaný k zabezpečeniu svojho zariadenia proti 

nadmernej hlučnosti, príp. k odstráneniu z obytnej zóny. Pán Peter Szabo na výzvu reagoval 
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písomnou odpoveďou, že náves je dostatočne zabezpečený, je umiestnený na pozemku matky a preto 

nevidí dôvod na jeho premiestňovanie. Nakoľko bola táto sťažnosť postúpená na riešenie Komisii na 

ochranu verejného poriadku, sociálnej starostlivosti o občanov, vyzval starosta predsedu komisie 

JUDr. Jána Pekara, aby sa k riešeniu sťažnosti vyjadril. JUDr. Ján Pekar povedal, že bol na mieste, 

kde sa stretol s p. Radoslavom Otepkom a jeho manželkou a zistil, že náves, ktorého vlastníkom je p. 

Peter Szabo, parkuje na pozemku, ktorý je vo vlastníctve jeho rodinného príbuzného a že privolaní 

zástupcovia elektrikárov nevideli problém v parkovaní návesu v blízkosti elektrického vedenia. 

Ďalšie riešenie vidí postúpením sťažnosti na súd, kedy bude potrebné predložiť vyjadrenie odborníka 

/meranie hlučnosti/, na základe ktorého môže byť nariadené odstránenie návesu, o čom oboznámil 

všetkých účastníkov sťažnosti. Bc. Juraj Mikula sa opýtal, ako postupuje vypracovanie Územného 

plánu, starosta nevedel povedať konkrétny termín dokončenia, nakoľko sa na dokončení územného 

plánu neustále pracuje. Informoval sa tiež na IBV Na konci, starosta odpovedal, že vyjadrenia 

dotknutých orgánov máme všetky a čakáme na vyjadrenie Krajského pamiatkového úradu /verejný 

oznam bol vyvesený do dňa konania zasadnutia OZ/. Pani Silvia Lukovičová sa informovala, kedy 

bude dokončená asanácia domu rodiny Lukáčikovej a dokončené parkovisko vo Vieske, starosta 

odpovedal, že do 15.7.2016. JUDr. Ján Pekar pripomenul, aby bolo kosenie detského ihriska pri ZŠ 

vykonávané pravidelne. Informoval tiež, že vypracuje nový vzor zmluvy o nájme KD vo Vieske, 

z dôvodu sťažností na nevhodné chovanie účastníkov počas akcií v KD  a dodatok k zmluve o nájme 

bytu, kde bude uvedené, kedy je obec oprávnená previesť z účtu, kde sa evidujú istiny za byty, na 

bežný účet obce /napr. v prípade vzniku platobnej neschopnosti nájomníka/. JUDr. Ján Pekar tiež 

upozornil na nutnosť riešenia stavu v „Hliníkoch“, odporúča pristaviť kontajnere, poskytnúť rukavice 

a prikázať obyvateľom tejto časti naloženie odpadu. Pán Branislav Huťťa sa opýtal na stav predaja 

pozemkov – IBV Na konci, starosta mu odpovedal, že v priebehu mesiaca požiadame o územné 

konanie. Mgr. Eva Volková, kontrolórka obce oznámila prítomných poslancov, že im v maile pošle 

plán kontrolnej činnosti, ktorý na nasledujúcom zasadnutí OZ predloží na schválenie.  A tiež 

informovala, že ku koncu roka sa bude zverejňovať zoznam daňových neplatičov. Pán Martin Molent 

sa opýtal, ako dopadla kontrola účtovníctva TJ Chvojničan Radošovce, kontrolórka odpovedala, že 

kontrolu vykonala a ich evidencia je v poriadku.  

 

 

BOD 9: Záver  

 

Pretože zo strany poslancov neboli vznesené žiadne pripomienky, starosta Ing. Vladimír Kočárik 

zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil.   

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Vladimír  Kočárik                   

                                                                            Starosta obce  Radošovce      

 

Overovatelia :     

 

Ing. Ján Kall  ................................ 

 

Bc. Juraj Mikula  ................................ 


